

Members' Activities

委員活動

April • 四月

1 Members formed a study delegation to Australia to learn the local experience in elderly housing.

> 委員組成澳洲考察團, 汲取當地發展長者房屋 的經驗。

August • 八月

Mr David Lane, Managing Director of Thomson Adsett Group of Australia, shared views on retirement living from an international perspective at the Members' Luncheon.

> 澳洲Thomson Adsett Group 集團董事總經理龍大衛先生 在委員午餐會上分享從國際 層面看退休生活。

September • 九月

Members attended special workshops to exchange views on the development strategies of the Tanner Hill Senior Residences project and Wetland Park Road Integrated Elderly Community project.

委員參加特別工作坊,討論「丹拿山長者居 所」及「濕地公園路長者綜合社區計劃」項目 的發展策略。

Members attended the 57th Annual General Meeting of the Housing Society.

委員出席第五十七屆房協周年委員大會。

2009











2010



Members inspected the urban renewal site on Po On Road in Sham Shui Po.

> 委員視察深水埗保安道市區重建 項目地盤。

December · 十二月

Members discussed the longterm strategic plan for the rental estates of the Housing Society in a brainstorming session.

委員於集思會上討論房協轄下出租 屋邨的長遠發展策略。

Chairman Mr Yeung Ka-sing hosted a dinner to thank members for their contributions over the past year and welcome new members on board.

主席楊家聲先生設宴感謝委員過去一年的 貢獻,並歡迎新委員加入。

Members visited St Paul's Hospital to learn about its new nursing and medical facilities. 委員參觀聖保祿醫院新翼,了解嶄新的護老 醫療設施。

January • 一月

Members attended the **Building Safety Carnival** co-organised by the Housing Society, the **Buildings Department** and the Urban Renewal Authority.

> 委員出席由房協、屋宇 署及市區重建局合辦的 「樓宇安全嘉年華」。

- 4 Members proposed a toast to all staff at the Annual Dinner 2009.
 委員於「二零零九年周年晚宴」
 上向全體員工祝酒。
- October · 十月

Chairman hosted a welcome lunch for new Executive Committee members.

主席為新任的執行委員會委員設 歡迎午宴。

- 5 Members attended the Shau Kei Wan Mixed Scheme Project Work Commencement Ceremony.

 委員出席「筲箕灣混合住宅項目」動工儀式。
 - Members visited Hong Kong Sheng Kung Hui Cyril and Amy Cheung Aged Care Complex to study elderly care services.

委員參觀香港聖公會張國亮伉儷 安老服務大樓,了解護老服務。

November • 十一月

6 Members visited the Freni Care and Attention Home to study nursing services for the elderly. 委員參觀傅麗儀護理安老院, 了解長者護理服務。













February · 二月

- Members shared views with Government officials from the Transport and Housing Bureau and the Development Bureau at the Chinese New Year gathering.
 - 於團年晚宴上,委員與運輸及房屋局及發展局 官員交流意見。
- 11 Members attended the 5th Housing Society Award Presentation Ceremony.

委員出席第五屆「香港房屋協會獎助學金」頒 獎儀式。

March · 三月

Members visited the show flats of the Sandwich Class Housing Scheme at The Pinnacle.

委員到叠翠軒參觀 「夾心階層住屋計 劃」示範單位。 12 Members attended the Wetland Park Road Project — Tin Shui Wai Integrated Elderly Community Project Site Investigation Inauguration Ceremony.

委員出席「房協濕地公園路項目 一 天水圍『長者綜合社區計劃』 工程勘測啟動儀式」。

71